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Aan de Gemeenteraad en het College van B&W 

van de gemeenten Gooise Meren, Hilversum, Huizen en Laren 

 

 

Geachte heer/mevrouw, 

 

Tijdens het OOGO van de gemeente Hilversum in december jongstleden stond onder andere de 

besteding van de door de gemeente ontvangen NPO-middelen op de agenda. Verschillende 

schoolbesturen hebben tijdens dit overleg aangegeven dat zij het liefst zouden zien dat de gemeente 

deze middelen zou inzetten ten behoeve van de jeugdzorg, omdat ons inziens de middelen daar het 

hardste nodig zijn.  

 

We constateren dat kinderen/jongeren vaak (te) lang moeten wachten voordat zij de hulp krijgen die 

ze nodig hebben. Dit probleem doet zich voor over de gehele breedte van de jeugdzorg, maar de 

lengte van de wachtlijsten loopt uiteen, variërend van ca. 2 maanden tot anderhalf jaar. Over het 

algemeen zijn de wachtlijsten in de eerstelijns zorg relatief kort, maar voor de gespecialiseerde 

tweedelijns zorg - dus juist voor hen die de hulp het hardst nodig hebben - is de wachttijd bijzonder 

lang. Dit probleem kan zijn vergroot, doordat er te weinig contracten met gespecialiseerde 

zorgpartijen zijn.  

 

Naast het probleem van de wachtlijsten, zien we dat er bij de hulpverlening veel verloop van 

personeel is. Zeker bij de complexere ‘multisysteem casuïstiek’ leidt dit er regelmatig toe dat de 

zorgverlening stagneert of zelfs stopt.  

 

Bovenstaande situatie zorgt ook in de dagelijkse onderwijspraktijk voor schrijnende situaties. 

Leerlingen ontvangen maandenlang geen zorg en kunnen vanwege hun problematiek al die tijd ook 

niet of nauwelijks functioneren binnen het onderwijs. Een deel van deze leerlingen wordt met grote 

inspanning toch binnen het onderwijs opgevangen (waarbij het leerrendement verwaarloosbaar is), 

omdat een passend traject in de zorg (nog) niet geboden kan worden. Voor een andere groep zijn 

de problemen zo complex/groot dat zij überhaupt nauwelijks nog op school verschijnt en – indien 

dit wel het geval is – geen passend aanbod kan ontvangen. In de door de schoolbesturen opgezette 

reboundvoorzieningen zien we dat bij meer en meer leerlingen zorgvragen voorliggend zijn, terwijl 

de primaire expertise logischerwijs op het vlak van educatie ligt.  

 

Gelukkig zien we ook dingen die wel goed gaan. Veilig Thuis is samenwerkingsgezind, meedenkend 

en werkt waar nodig snel. Uitvoerende sociale diensten reageren relatief snel, het is prettig om een 

eerste aanspreekpunt te hebben. De praktijkondersteuners verbonden aan huisartsenpraktijken 

verrichten snel en goed werk en kunnen eerstelijnszorg best vaak afvangen/filteren. Het 

'doorschakelen‘ naar tweedelijnszorg blijft vervolgens echter problematisch. 

 



 
 
 

Dit schrijven is – aanvullend op de eerdere geluiden onzerzijds waarin wij onze zorgen uitten – 

bedoeld om het door ons gesignaleerde probleem nogmaals helder te benoemen. Nadrukkelijk 

hopen wij ook dat dit signaal een stap in de richting van een oplossing is, die door constructieve 

samenwerking van politiek en partners wordt gevonden. 
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